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Styret har reforhandlet avtalen med Get 
Vi har også innhentet priser fra andre, men har valgt å fortsette med Get. Andre leverandører blir billigere 
hvis vi bare skal ha internettilgang, men mye dyrere hvis vi også skal ha TV. Det er 122 av våre beboere 
som bruker ordinært TV i dag, og vi har derfor valgt å beholde TV som en del av avtalen. 

Avtalen er tredelt, det vil si at du kan velge hvilken del av avtalen du vil gå inn på: 

• Digital-tv og Bredbånd: TV start med mulighet for innvalg av HBO Nordic og Premium Sport+ 
Bredbånd 50 Mbps med rabatterte priser ved utvidelse. (Denne er mest lik dagens løsning, men 
med 50 istedenfor 10 Mbps bredbånd som standard) 

• Kun bredbånd: Bredbånd 500 Mbps og mulighet for rabatterte priser ved utvidelse. 
• Kun TV: TV start inkludert familiepakke (110 poeng til disposisjon) med mulighet for HBO Nordic og 

Premium Sport. 
• Hvis du ønsker å kunne gjøre opptak må dette bestilles ekstra for kr 49 pr mnd. 

Utover dette kan beboere selvfølgelig oppgradere og kjøpe tilleggstjenester for egen regning. 

Den opprinnelige planen var at det skulle gjennomføres en utleveringsdag, og at Get kom på besøk. Men 
på grunn av koronaviruset får de dessverre ikke gjennomført dette. 

De kommer ikke på besøk, men så snart de har anledning kontakter de beboerne per telefon. Du kan 
bestille tjenester av deres operatør eller få svar på spørsmål. Evnt. utstyr som bestilles blir sendt per post. 
Alternativt kan du bestille via Min Get-appen, på get.no/min-get eller kontakte Get Leveransesupport på 
telefon 21 90 60 50 eller via e-post til leveranse-boligselskap@telia.no. 

De regner med at den nye ordningen er i drift fra juni, men i disse koronatider vet man jo ikke sikkert. 

 

 

 

 

 

 

 

Blåbærbladet 
Informasjon fra styret i Søndre Blåbærstien boligsameie 

Ikke glem www.blåbærstien.no 

Der legger vi ut informasjon 
fortløpende, og du finner svar på 
mye og mangt. 

mailto:leveranse-boligselskap@telia.no
http://www.bl%C3%A5b%C3%A6rstien.no/


Du finner det meste på www.blåbærstien.no 

Hva jobber styret med nå: 

• Vinduer og dører. Noen skal skiftes, men vi må vente på ledige håndverkere. Det er uvisst når det 
blir klart. 

• Tun og dugnad. Tunene har litt dugnad når det passer. Styret følger opp at utgifter blir refundert, 
og gir råd og støtte til tiltakene som settes i gang. 

• Ladeanlegget for el-biler. Dette har tatt lengre tid å installere enn det som ble antatt. Styret 
beklager det maset det har medført for enkelte bileiere. 

• Asfaltering av Blåbærstien. Styret, og vaktmesteren, jobber med å få en samtale med de i 
kommunen som har ansvar for dette, i håp om at de gjør noe med alle de store hullene. 

• Koronasituasjonen har bremset styrets arbeid noe, men vi jobber med å forberede det 
ekstraordinære sameiermøtet i august. 

 

Koronasituasjonen i sameie 

• På grunn av korona vil fellesrommet ikke bli leid ut til bursdager og andre feiringer. Styret anser at 
det vil være uforsvarlig så lenge det er smittefare ved nærhet under 1 meter. 

• Husk å vaske hendene etter at du har tatt i søppelcontainerne eller dørhåndtak til garasje og kjeller. 

 

Ha en fin vår og sommer! 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Tunkontakter 

Blokka Kathrine Rath, 28 D 
Kråkeslottet Francesco Volpi, 21 E 
Lille Sahara Jonathan Eidse Frænkel, 41 E 
Bakevja Tone Ramnæs og Morten Johansen, 31 E 
Ballplassen Bjørn Johannessen, 34 A 

Det er en ledig 
plass i garasjen.  

Kr 600 per mnd, og 
tilgang til lading 
hvis du ønsker det. 


